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Mötet öppnades

1. Dagordningen godkändes.

2. Genomgång av föregående protokoll.

3. Asfaltering mellan hus 32-34 är på gång.

4. Nya armaturer till gatubelysningen är beställd, ca. 6 ve. leveranstid.

5. Redovisning av ekonomin, allt är i ordning.

6. Översyn av försäkringar.

7. Torbjörn arbetar vidare med underhållsplanen, ser över bytesintervaller mm.

8. Övriga frågor:

- Anette och Torbjörn ser över alternativ för sandning till nästa möte.
- Gungställnigen skall bytas, beslut om när tas på nästa styrelsemöte.
- Styrelsen beslutade bundet elavtal på tre år.

9. Nästa möte den 16/10 19.00 i hus 38.

10. Mötet avslutades.
    


